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Vragen van het lid Kerstens (PvdA) aan de Staatssecretaris van Defensie over 
het bericht «Nieuwe radar in Wier maakt ’s nachts te veel geluid» (ingezonden 
22 januari 2021). 

Vraag 1
Heeft u kennisgenomen van het bericht «Nieuwe radar in Wier maakt
’s nachts te veel geluid»?1 

Vraag 2
Waarom was het niet eerder bekend dat de nieuwe radar de omgeving meer 
zou belasten dan de oude radar? Is er vooraf geen onderzoek gedaan of niet 
laten doen naar de geluidsbelasting van de nieuwe radar? Zo nee, waarom 
niet? Zo ja, wat waren de resultaten van dat onderzoek? 

Vraag 3
Klopt het dat er eerder geen voorlichtingsavonden voor omwonenden hebben 
plaatsgevonden? Zo ja, waarom niet? 

Vraag 4
Op welke andere manieren wordt – door het nu ’s nachts uitzetten van de 
radar – het luchtruim in de gaten gehouden? 

Vraag 5
Op welke termijn verwacht u dat de problemen met de radar verholpen zullen 
zijn? 

Vraag 6
Waarover wordt overleg gevoerd met Thales? Welke afspraken worden er 
gemaakt met Thales? 

Vraag 7
Waarom is ervoor gekozen de oude radar te verwijderen, terwijl de nieuwe 
radar nog in de testfase zit en niet operationeel is? Hoe verhoudt dit zich met 
het uitgangspunt dat voor bescherming van ons land de radar 7 dagen per 
week en 24 uur per dag moet draaien? Hoe lang was de geplande testfase? 

1 https://www.lc.nl/friesland/waadhoeke/Nieuwe-radar-in-Wier-maakt-s-nachts-te-veel-geluid-
26380019.html
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Vraag 8
Wat zijn de gevolgen van de ervaringen van de radar in Wier voor de (te 
verwachten) geluidsoverlast van de radar te Herwijnen alsook voor de 
besluitvorming daaromtrent? 

Toelichting: 

Deze vragen dienen ter aanvulling op eerdere vragen terzake van het lid 
Fritsma (PVV), ingezonden 22 januari 2021 (vraagnummer 2021Z01174).
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